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انتظار ما از دولت در بهبود شرایط معیشتی مردم برآورده نشده است
دکتر صالحی در نشست علنی مجلس شورای اسلامی 
در نطق میان دستور خود از نمایندگان خواست در رفتار 
و گفتار خود از زهرای مرضیه)س( الگو پذیری  داشته 
باشند و گفت: سیلی آن بانوی بزرگوار در اطاعت پذیری 
از مقام ولایت اولین شاخصه رفتار سیاسی ایشان بوده 
است امیدوارم علاوه بر گفتار در رفتار هم پیرو رفتار 

بانوی دو عالم و ولایت فقه باشیم.
نماینده مردم مبارکه در مجلس شورای اسلامی گفت: خوشبختانه دولتی روی 
کار آمده است که امیدهای بسیاری را زنده کرده و حرکت های بی نظیری 
را آغاز کرده اما توقع ما از این دولت در کنترل گرانی و بهبود معیشت مردم 
برآورده نشده است ؛ بخش تعزیرات جهت سلامت و پویایی بازار چهار وسیله 
کنترل، نظارت، تشخیص جرم و صدور حکم تشکیل شده است اما متاسفانه در 
دهه  های اخیر سه وظیفه کنترل، نظارت و تشخیص جرم از تعزیرات سلب و به 
اتاق بازرگانی سپرده شده است و در محدود کردن وظایف نظارت حاکمیت و 
بازار ضعیف شده است و تبعات بسیار ناخوشایندی را در عرصه بازار ایجاد کرده 
است؛ بی شک باز نگری سریع در این عرصه برای کنترل گرانی افسار گسیخته 
نقش مؤثری خواهد داشت و همچنین برخی از انتصابات انجام شده را متناسب 
با برنامه های جهادی این دولت نمی بینم و از آقای رییس جمهور تقاضای باز 

بینی در این بخش ها را داریم.
وی در ادامه تاکید کرد: فرهنگ موضوع مغفول مانده جامعه امروز است؛ 
سال ها ا ست از واژه فرهنگ برای تبلیغات مسئولان استفاده می شود اما در 
عمل تا به امروز چیزی ندیده ایم؛ عزیزان نفوذ و تفکر غربی در مسئله فرهنگ و 
هنر را جدی بگیریم زمانی که  به بودجه فرهنگی نگاه می کنیم به راحتی دست های 
را در دولت مختلف می بینیم که اجازه نمی دهند فرهنگ و هنر اصیل ایرانی قوت 
بگیرد امروز برای جنگ فرهنگی هیچ راهکار جدی و عملی وجود ندارد؛ امروز 
استکبار جهانی با سلاح هنر جوامع مختلف دنیا را مسخ خود کرده است، نباید ما 

هم جزو مسخ شدگان باشیم.
عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس یادآور شد: در حوزه ورزش انتظار داشتیم 
بعد از گذر از پیک اول کرونا راهکاری برای ورزش اندیشیده شود که نشد و جز 
تعطیلی راه حلی برای آن در نظر گرفته نشد؛ عزیزان ورزش نشاط و سلامتی را به 
جامعه می دهد که نیاز واقعی ما است که همانند مسائل فرهنگی در مورد آن غفلت 

کرده ایم و جز عقبگرد چیزی حاصل نشده است .
نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی افزود: محیط زیست 
مسئله ای است که شهرستان من به شدت با آن درگیر است،”چه زمانی 
قدرت و شجاعت اجرای قانون هوای پاک را پیدا می کنیم “اگر امروز برای محیط 
زیست مان هزینه نکنیم فردا با چند برابر هم نمی توانیم جبران کنیم،توجه نکردن 

به هشدارهای کارشناسان را قبلا در مورد مسئله آب 
تجربه کرده ایم و امروز می بینیم که با چه معضلی روبرو 
شده ایم، در خصوص آب نیز به دولت سفارش می کنم 
برای هر منطقه ای از کارشناسان بومی استفاده کند، 
برخی راهکارهای ارائه شده در تهران با اقلیم و شرایط 
اصفهان یا چهارمحال و بختیاری سازگار نیست.امروز 

احیای زاینده رود اولویت اول استان اصفهان است.
وی در ادامه تاکید کرد: همکاران گرامی از شهرستانی می آیم که بیش از ۴۰۰ 
صنعت کوچک و بزرگ را در خود جای داده است،امروز بخشی از کارگران علاوه 
بر دغدغه معیشت، نگران امنیت شغلی خود هم هستند؛ قراردادهایی مانند روز 
مزد، حجمی و از این دست باید ممنوع شود امروز باید یک سیستم یکپارچه 
و آنلاین برای عقد قرارداد کارگران راه اندازی شود و وزارت کار ملزم به 

این امر شود.
دکتر صالحی تصریح کرد: برادران و خواهران، امروز شهرستان هایی که میزبان 
صنایع بزرگ هستند، با مشکلات زیادی مواجه اند، همگی برچسب برخوردار بودن 
را می خورند و از حقوق اولیه خود محروم می شوند. هلدینگ های مختلف که در 
پایتخت مستقر هستند،از آب و خاک و هوای شهرستان های کوچک استفاده 
می کنند، اما پرداخت های آنها به میزبان شان کوچکترین توازنی با سودی که 

می برند، ندارد.
نماینده مردم در مجلس یازدهم گفت: ما در شهرستان مبارکه میزبان چند صنعت بزرگ 
و مادر هستیم و سال ها تبعات مختلف شرکت ها از مشکلات زیست محیطی،تخریب 
زیر ساخت ها و مسائل کارگری را تحمل کرده ایم؛ ولی به گذشته نگاه  می کنیم ،هیچ  
تناسبی بین تهدیدها و فرصت های این صنایع نمی بینیم،شهرستان های میزبان باید 
پاید سهمی متناسب با تهدیداتی که می پذیرند، داشته باشند و این وضعیت به هیچ 
وجه قابل ادامه دادن نیست.مسلما استفاده از نیروهای بومی و دلسوز در مدیریت  های 

صنایع ،کارگشا و راهبردی است.
دکتر صالحی با اشاره به کیفیت و کمیت جاده های حوزه انتخابیه خود گفت: 
تردد  شاهد  استان  دو  یا  یک  حجم  اندازه  به  من،  شهرستان 
خودروهای سبک و سنگین است، میزبانی از صنایع بزرگ از یک سو 
و قرار گرفتن ما بین دو کنار گذر شرق و غرب اصفهان، سبب حجم بالای تردد 
شده است.با توجه به اینکه بیش از ۸۰ درصد این ترددها مربوط به خودروهای 
غیر بومی و حمل و نقل جاده ای است، شهرداری و دهیاری های ما دیگر توان 
جاده های  نگهداری  و  توسعه  قطعا  ندارند،  را  جاده ای  ساخت های  زیر  تعمیر 
شهرستان مبارکه نیاز به ردیف ملی دارد، از وزیر بهداشت و درمان انتظار  می رود 
با تامین اعتبار لازم جهت تنها بیمارستان دولتی شهرستان مبارکه اقدام عاجلی 

داشته باشد.

تذکرهای  شفاهی نماینده مبارکه به مسئولیندکتر صالحی در  نطق میان دستور خود در جلسه علنی مجلس شورای اسلامی گفت :
 در صحن علنی مجلس

تذکر به وزاری بهداشت و تعاون 	

تذکر به وزاری جهاد کشاورزی و اقتصاد 	

تذکر به رئیس جمهور ، وزیر صمت و وزیر نیرو 	

 دکتر صالحی، عضو کمیسیون بهداشت و درمان و نماینده مردم شهرستان مبارکه 
در مجلس شورای اسلامی در صحن علنی مجلس در تذکری به عین اللهی، وزیر 
بهداشت و درمان بر ضرورت توجه به مطالبات کادر درمان در دوران کرونا تأکید کرد.

همچنین وی  در تذکر دیگر به عبدالملکی، وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی اجتماعی، 
خواستار بازنگری در تنوع زیاد قراردادهای کار و تفاوت حقوق و دستمزد در محیط 

های کارگری شد.

 جمهوری اسلامی بزرگترین سازمان نیروهای مسلح در غرب آسیا را دارد و در کنار 
آن نیروی انتظامی، دولت، مجلس، قوه قضائیه، دستگاه های اطلاعاتی، نظارتی و 
گمرک وجود دارد، چگونه است این مجموعه بزرگ زورش به چند نفر قاچاقچی، 

احتکارگر، دلال و سلطان قاچاق نمی رسد.
نماینده مردم مبارکه در مجلس شورای اسلامی با انتقاد از اینکه به طور مداوم 
به بهانه مقابله با قاچاق اجناس مختلف گران می شود، تصریح کرد: این نسخه 
اقتصادی سال ها در دولت های مختلف پیچیده و تکرار می شود اما دریغ از نتیجه ای 
که حاصل شود و امروز دیگر بهانه وجود سلاطین مختلف برای هیچ کس به ویژه 
مردم پذیرفتنی نیست و باید یک بار برای همیشه شاهد اتحاد قوای مختلف برای 

مقابله با مفسدان باشیم.

دکتر صالحی در تذکر شفاهی خود به رئیس جمهور با استناد به ماده )۴3( برنامه 
ششم توسعه در خصوص عوارض فروش محصولات معادن که باید به مناطق 
پیرامون تعلق گیرد، گفت: متأسفانه با وجود اینکه در سال 1396 این قانون از سوی 

رئیس مجلس به رئیس جمهور ابلاغ شد اما هیچ گاه اجرایی نشده است.
نماینده مردم مبارکه در مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: بدیهی است زیرساخت  
جاده ها و آب و هوای اطراف معادن همواره دچار ضرر و زیان باشد بدون اینکه 

مناطق همجوار انتفاع خاصی ببرند.
وی خطاب به وزیر صمت نیز گفت: با توجه به آلایندگی شدید شهرستان مبارکه 
و تصمیم مشترک فولاد مبارکه برای احداث نیروگاه سیکل ترکیبی هزار مگاواتی 
برای تأمین برق مورد نیاز، نگران این هستیم که چه کسانی پاسخگوی سلامتی 
مردم این شهرستان خواهد بود. مردم مظلوم شهرستان مبارکه از شر عوامل بیماری زا 
باید به کجا پناه ببرند. بر همین مبنا توصیه می شود استفاده از انرژی های پاک در 

دستور کار قرار گیرد.
صالحی مبارکه همچنین خطاب به وزیر نیرو گفت: کشوری که از شمال و جنوب 
بین دو حوزه آبی بزرگ است چرا باید در فلات مرکزی مثل اصفهان دچار کم آبی 
باشد. تسریع در انتقال آب و آماده سازی زیرساخت ها توسط بخش های خصوصی و 

دولتی باید عمیقا مد نظر دولت باشد./

بیانات در دیدار نمایندگان مجلس شورای اسلامی
یک وقت هایی هست یک گره ای در ذهن مردم هست، شماها باید 
این گره را باز کنید؛ این »جهاد تبیین« است که ما عرض کردیم. 
نماینده ی  شما  خب  دارد،  مطالبه ای  یک  قشر  فلان  کنید  فرض 
مجلس هستید، از مصرف کشور  و  درآمد کشور مطّلعید، می دانید 
که این عملی نیست؛ وقتی می دانید عملی نیست، بگویید نمی شود .... 
ممکن است در آن جمعی که مقابل شما هستند جماعتی هم بگویند 
»برو بابا! این هم ]کاری نکرد[« ! ......  »کمک به مردم « ، هم شنیدن 
حرف آنها است، هم اجرا کردن خواسته ی آنها است در صورت 
وجود  صورت  در  است  آنها  ذهن  کردن  روشن  هم  امکان، 

اشکال و عدم امکان.
نماینده ی انقلابی آن کسی است که جَو زده نمیشود. شما 
یک قانون را تصویب کردید، به نظر شما قانون درستی 
هم بوده، یک عدّه ای مخالفت کردند،....  ببینید آیا 
این مخالفین منطق درستی دارند یا ندارند؛ اگر 
منطق درستی داشتند البتّه می پذیرید، اگر 

منطق درستی نداشتند باِیستید؛  بگویید بله ، من تصویب کردم این 
قانون را، پایش هم می ایستم. اینکه در سایت ها و در فضای مجازی و 
مانند اینها علیه ما، علیه مجلس، علیه این مجموعه، علیه این قانون 
جنجال کنند، نباید شما را به زانو دربیاورد؛ یکی از خصوصیّات نماینده ی 

انقلابی این است.
یکی از چیزهایی که نشانه ی نماینده ی انقلابی نیست، عبارت است 
از نطق های اعتراضی پرُشورِ میان برنامه؛ این نطق هایی که یک نفر 
بودن  انقلابی  این اصلًا علامت  اعتراض کردن،  بنا کند  آنجا  باِیستد 
اینها،   مانند  و  به خرج دادن  اعتراض کردن و عصبانیّت    ... نیست؛ 

اینها علامت انقلابی بودن نیست. 
توصیه ی من به دولتی ها هم همیشه این بوده؛ قبلًا هم همیشه توصیه 
کرده ام، حالا هم توصیه می کنم از نظرات نمایندگان استفاده کنند. 
نماینده مال این شهر است، نماینده اهل این شهر است؛ یعنی اینجا را 

می شناسد ....  به نظر من این مهم است.
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دکتر صالحی در جلسه شورای اداری شهرستان مبارکه، 
اظهار کرد: میراث فرهنگی اصفهان میراث منطقه ای 
نیست، بلکه سند تمدن اسلامی در کل جهان و کشورها 
است و اکنون در سایه کم آبی های اخیر می بینیم که 

میراث فرهنگی ما نیز دچار آسیب می شود.
نماینده مردم مبارکه در مجلس شورای اسلامی گفت: 
اگر تالاب گاوخونی برای همیشه خشک شود پراکندگی 
ریزگردها نه تنها استان اصفهان و شهرهای آن را از جهت 

بیماری های صعب العلاج تهدید می کند بلکه این بیماری گریبان استان های هم جوار را هم 
می گیرد.

وی ادامه داد: با وجود اینکه شهرستان مبارکه ۲۲ کیلومتر مرز آبی مشترک با زاینده رود دارد و با 
وجود حضور کشاورزان حق آبه دار در این شهرستان اما در سال های اخیر همه التماس می کنند 
که حقابه را بدهید ولی جایی خبری نیست، دولت و حاکمیت باید به طور جدی وارد مسأله کم آبی 

اصفهان شوند.
دکتر صالحی خاطرنشان کرد: متأسفانه دولت قبلی نقش مؤثری در حوزه کمبود آب در استان 
اصفهان ایفا نکرد، در حالی  که مسأله آب به  عنوان یک مسأله ملی است و دولت و حاکمیت باید 

برای آن تدبیر کنند.

وی ادامه داد: راهکارهایی که برای زاینده رود ارائه می دهند 
راهکارهای  سراغ  به  اگر  و  است  طولانی مدت  برای 
کوتاه مدت نرویم که مشکلات کشاورزان را حل کنیم 

سال های آینده با مشکلات بیشتری روبه رو می شویم.
نماینده مردم مبارکه در مجلس شورای اسلامی با بیان 
اینکه از سال 1396 با توجه به طرحی که در مجلس به 
تصویب رسید عوارض محلی را به عوارض استانی تبدیل 
کردند، عنوان کرد: در این تقسیم عوارض مخصوصاً 
مالیات بر ارزش افزوده به شهرهایی تعلق گرفته است که جمعیت بیشتری دارد و ما در این 
شهرستان صنعتی جاده هایی داریم که شاید به علت تردد زیاد ماشین های سنگین این صنایع 
نظیر آن را هیچ جایی از استان نبینید و به جای اینکه به شهرهای هم جوار صنایع بزرگ توجه 

کنند، عوارض را به این شکل تقسیم کردند که اصلًا عادلانه نیست.
دکتر صالحی با اشاره به تبدیل وضعیت نیروهای شرکتی، مطرح کرد: هنوز تغییر خاصی 
در تبدیل وضعیت نیروهای شرکتی صورت نگرفته است و یک طرحی در مجلس در حال 
بررسی است که نیروهای شرکتی که جاهای مختلف مشغول به کار هستند و صنایع به 
کار آن ها نیاز دارند از وضعیت شرکتی به قرارداد معین تبدیل شوند و شرکت های واسطه ای 

حذف شوند.
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مشکلات ناشی از نبود آب در زاینده رود گریبان استان های دیگر را هم می گیرد

حضور نمایندگان رئیس جمهور در شهرستان مبارکه در پی سفر به استان اصفهان

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان مبارکه با دکتر صالحی دیدار و جزئیات پرداخت غرامت 
خشکسالی کشاورزان شهرستان را تشریح کرد .

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان مبارکه گفت: مرحله اول اعتبارات خشکسالی 1۲ میلیارد تومان 
به شهرستان مبارکه تخصیص داده شد اما ما هیچ اطلاعاتی از کشاورزان شهرستان نداشتیم و 
آمار کشاورزان شهرستان که از گذشته بوده، اشتباه بود؛ کارگروه ویژه ای با حضور نماینده مردم، 
نظام صنفی کشاورزان، جهاد کشاورزی و فرماندار تشکیل و بیش از 16 و 1۷ جلسه برگزار شد.

سید کسری بابایی با بیان اینکه بیش از ۵۰ دریچه آبرسانی در شهرستان داریم، تصریح 
کرد: دریچه ها را شناسایی کردیم که هر دریچه ای یک سر دریچه دارد و سردریچه مسئول 
جمع آوری مبلغ آب از کشاورزان برای پرداخت به حساب اداره آب است که از آن ها دعوت 

کردیم و تعداد کشاورزان تحت پوشش را جویا شدیم.
وی افزود: فرمی برای شناسایی و اطلاعات کشاورزان و زمین های کشاورزی شهرستان تهیه 
شد و در محدوده زمانی شش ماهه و پس از راستای آزمایی های فراوان، اطلاعات کشاورزان و 
زمین های شهرستان مشخص شد؛ در این مدت که کشاورزان اطلاعات خود را مشخص کرده 
بودند، توسط میرآبها تأیید و سپس توسط شوراهای شهرها و روستاها تأیید شد و نظام صنفی 
پس از راستی آزمایی، اطلاعات کامل کشاورزان و زمین ها را بر اساس سطح زیر کشت طی 

نامه ای به جهاد کشاورزی شهرستان اعلام کرد و ما هم غرامت را پرداخت کردیم.
مدیر جهاد کشاورزی مبارکه با توضیح اینکه چهار هزار و 3۰۰ هکتار اراضی در مرحله 
اول حوزه زاینده رود را شناسایی کردیم، بیان کرد: هفت هزار و 661 نفر شناسایی شد و 
1۲ میلیارد تومان در مرحله اول واریز شد و این کشاورزان از 1۰۰ متر تا ۴۰ هکتار زمین 
داشتند؛ با توجه به تأکیدات نماینده شهرستان مبلغی را برای معیشت به عنوان پایه برای 
همه کشاورزان در نظر گرفتیم که ۸۰۰ هزار تومان هر یک جریب را پرداختیم و به ازای 

هر جریب اضافه تر 16۲ هزار تومان پرداخت شد.

وی اضافه کرد: یک میلیون و 6۰۰ هزار تومان سرانه ای بود که ما به هفت هزار و 661 نفر از 
کشاورزان مبارکه در مرحله پرداخت کردیم و همچنین ۲۴ کیلومتر لوله به ارزش ۸3۷ میلیون 
تومان برای ۵۲۸ هکتار اراضی زارعی باغی شهرستان و یک هزار نفر بهره بردار تهیه و توزیع 

شد.
بابایی اظهار کرد: پرونده مرحله اول پرداخت  غرامت ها بسته شد اما حدود ۷۰۰ نفر از قلم افتادند 
و کسانی بودند که باور نداشتند که هزینه ای پرداخت شود و زمانی به ما مراجعه و اطلاعات خود 

را تکمیل کردند که پرداخت ها تمام شده بود.
وی ادامه داد: مرحله دوم چهار هزار و ۵۸9 هکتار زمین زراعی مشمول دریافت غرامت شد 
که به هشت هزار و ۷۵۴ نفر کشاورز مبارکه ای در این مرحله ۲۲ میلیارد و ۷۸۵ میلیون تومان 
پرداخت شد؛ اعتباری که به شهرستان اختصاص پیدا کرد، ۲۲ میلیارد و 1۰۰ میلیون تومان بود 

و ما 6۰۰ میلیون تومان اضافه تر پرداخت کردیم.
مدیر جهاد کشاورزی مبارکه تصریح کرد: بر اساس مالکیت، هر جریب زمین ۵۰۰ هزار تومان 

مشخص شد در این مرحله سرانه هر نفر، دو میلیون و 6۰۰ هزار تومان شد.
وی گفت: 3۵ میلیارد تومان غرامت خشکسالی از سال های 96-9۷ و 99-1۴۰۰ در دو مرحله 
به کشاورزان مبارکه ای قبل از پایان سال 1۴۰۰ پرداخت شد و این غرامت صرفاً در حوزه 
زاینده رود است؛ همچنین غرامت 1۴۰۰-1۴۰1 در مرحله سوم هم 19 میلیارد تومان اختصاص 
پیدا کرده است و تا چند ماه آینده پرداخت می شود و به دنبال این هستیم تا غرامت مرحله اول 

را به افرادی جامانده بودند، پرداخت کنیم.
مدیر جهاد کشاورزی مبارکه خاطرنشان کرد: طبق آمار استان، شهرستان مبارکه تنها شهرستانی 
است که دو مرحله را پرداخت است و این به دلیل هماهنگی فوق العاده در شهرستان مبارکه 
است اما پرداخت  غرامت ها در شهرستان های دیگر استان در مرحله اول ۸۰ درصد و در مرحله 

دوم 3۰ درصد انجام شده است.

پرداخت ۳۵ میلیارد تومان غرامت خشکسالی به کشاورزان مبارکه ای

دکتر صالحی در جلسه شورای اداری شهرستان گفت: دولت 
و   ، داد  ارائه  به مجلس  را  بودجه  که  بود  بار  اولین  سیزدهم 
اشکالات ساختاری داشتیم که باید یکی یکی حل می شدند؛ 
این بودجه بی عیب نیست اما بخش زیادی از مشکلات بودجه 

سال های گذشته در آن اصلاح شده است.
نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی بیان 
کرد: اصلاح کل ساختار بودجه، کار بسیار سنگینی بود که دولت 
سیزدهم بخشی از این کار را انجام داد و نمایندگان مجلس هم 

به کلیات این بودجه رای مثبت دادند.
عمومی  روابط  افزود:  خود  از سخنان  دیگری  بخش  در  وی 
مبحث بسیار مهمی است؛ متاسفانه نحوه اطلاع رسانی در کشور 
ضعیف است و شهرستان هم همینگونه است؛ ادارات شهرستان 
فعالیت های خوبی انجام می دهند اما مردم اطلاع زیادی از این 

فعالیت ها  ندارند.
با نحوه  باید  دکتر صالحی خاطرنشان کرد: روابط عمومی ها 
اطلاع رسانی های صحیح، فعالیت ادارات شهرستان را انعکاس 

دهند و این خلأ موجود باید پر شود.

در سـفر هیئـت دولـت بـه اسـتان اصفهـان، معـاون 
رئیـس جمهـوری و رئیـس سـازمان محیـط زیسـت 
کشـور و معـاون وزیـر راه و شهرسـازی در شهرسـتان 
مبارکـه حضـور پیـدا کردنـد . دکتـر صالحـی، نماینده 
مـردم شهرسـتان مبارکـه در مجلس شـورای اسـلامی 
در خصـوص تکمیل جاده مبارکـه - بروجن ، مجموعه 
کارگاه هـای دیزیچـه و مبارکـه، مجموعـه ورزشـی 
آزادی، تهیـه قیـر یارانـه ای، تکمیل چهاربانده سـیمان 
، مشـکلات شهرسـتان در حـوزه بیمارسـتان، محیـط 
زیسـت و آلودگـی در شهرسـتان، راه هـای مواصلاتـی، 
مشـکلات کشـاورزان مبارکـه بـه دلیـل خشکسـالی ، 
مسـائل مربـوط به زاینـده رود، آمار بیکاری، مشـکلات 
صنایـع، طـرح هـای توسـعه شـهرک هـای صنعتـی 
مبارکـه، احـداث و گسـترش مجموعه هـای فرهنگـی، 
فرسـودگی و تجهیزات ورزشـگاه ها، مشکلات آموزشی 
و مهـارت آمـوزی را مطرح کرد و کلیـه موارد به صورت 
مکتـوب بـه دفتر ریاسـت محتـرم جمهور اعلام شـد .

جلسه هماهنگی و رفع مشکلات بیمارستان شهرستان مبارکه با 
حضور دکتر صالحی، نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس 
شورای اسلامی، مدیر بیمارستان، رئیس اداره مالیات و مدیرعامل 

دو شهرک صنعتی مبارکه و دهسرخ برگزار شد.

نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی در این 
جلسه گفت: این جلسه برای حل بخشی از مشکلات سیستم 
بهداشت و درمان شهرستان برگزار شد؛ ما در این دو سال شاهد 
ایثار و فداکاری های کادر بهداشت و درمان بودیم که تلاش 

کردند تا کمترین مشکلات را در سطح شهرستان داشته باشیم.
وی افزود: بیمارستان مبارکه سال ۸1 افتتاح شد و تجهیزات 
برخی  به مرورزمان دچار فرسودگی شده است؛  این مجموعه 
بخش های بیمارستان بازسازی شد و بازهم نیازمند کمک است.

دکتر صالحی بیان کرد: مبارکه شهرستان صنعتی است نباید این 
مشکلات را داشته باشد و حمایت از بیمارستان لازم است؛ استان 
اصفهان دومین استان کشور است مالیاتی می دهد و همچنین 
شهرستان مبارکه در بین چند شهرستان اول پرداخت مالیات 

استان قرار دارد.
وی اضافه کرد: مسئله ای که جای تأمل دارد و بر اساس آن این 
جلسه تشکیل شد، مالیاتی که پرداخت می شود، بخشی زیادی 
از آن به شهرستان برنمی گردد اما مبارکه با مشکلات زیادی 

روبه رو است.
نماینده مبارکه خاطرنشان کرد: طبق قانون می شود بخشی از 
پرداخت مالیات در بخش های عمومی شهرستان هزینه شود تا 
قدم مؤثری در مرحله اول برای رفع مشکلات بخش بهداشت و 
درمان و و در مراحل بعدی در زمینه آموزش وپرورش، ورزش و 

مسائل فرهنگی برداریم.
صنایع و کسبه ها می توانددر ازای مالیات خود به بیمارستان 

کمک کنند
کتانی، رئیس اداره مالیات شهرستان مبارکه بیان کرد: طبق ماده 
۲3۸ و 1۷۲ قانون مالیاتی، به صراحت اعلام شده است که اگر 
اشخاص پرداختی برای شبکه بهداشت و درمان داشتند صد در 
صد قبول است و از مالیات قابل کسر است که این کار نیازمند 

واریز هزینه به ذیحساب دانشگاه علوم پزشکی است.
وی اضافه کرد: همچنین صنایع و کسبه ها می تواند با خرید 
تجهیزات بیمارستانی و یا هزینه در بخش های دیگر عمومی 
شهرستان در این بحث کمک ها کند و از این قانون مالیات 

استفاده کند.

نحوه اطلاع رسانی و اخبار فعالیت های ادارات  	
در شهرستان  مبارکه ضعیف است

بخشـی زیادی از مالیاتی که پرداخت می شود  	
به شهرستان برنمی گردد

حضور معاون وزیر راه در محل جاده مبارکه - بروجن

حضور در جلسه شورای اداری استان

بازدید از محل احداث کارگاه های شهر دیزیچه

بازدید از محل پل چهاربانده سیمان بر روی زاینده رود
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دکتر صالحی و  اعضای 
مشترک  کمیسیون 
و  خانواده  از  حمایت 
جوانی جمعیت با حجت 
رئیس  ای،  اژه  الاسلام 
در  و  دیدار  قضاییه  قوه 
قانون  این  خصوص 

گفت وگو کردند.
نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی در این جلسه گفت: شاهد 
عملکرد قاطعی در ماه های اخیر از سوی رئیس عدلیه و دستگاه قضایی بودیم و امیدواریم 
که قوه قضاییه در زمینه پیشبرد قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت نیز بتواند به نحو 

احسن به وظایف و مسئولیت های خود عمل کند.
کشور  در  جمعیت  پیری  ابَربحران  بر  غلبه  راه  تنها  اینکه  توضیح  با  صالحی  دکتر 
»پیشگیری« است و برای پیشگیری در زمینه ابَربحران پیری جمعیت فقط ۵ تا ۷ سال 
فرصت وجود دارد، اظهار کرد: قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت دارای ۷3 ماده 
و بیش از ۲۰۰ حکم است؛ ۲1 مانع رشد جمعیت در این قانون شناسایی و برای رفع هر 

کدام از آن ها، چندین راهکار پیش بینی شده است.
وی افزود: بیش از ۸ هزار نفر ساعت کار کارشناسی بر روی قانون حمایت از خانواده و جوانی 

جمعیت صورت گرفته است، 
شکلی  به  قانون  این  مواد 
به  منتج  که  شده  تنظیم 

نتیجه باشد.
مشترک  کمیسیون  دبیر 
حمایت از خانواده و جوانی 
کرد:  خاطرنشان  جمعیت 

در کشورمان،  پیری جمعیت  مقوله  مقام معظم رهبری در خصوص  نگرانی  و  نگاه 
متأسفانه هنوز در میان بسیاری از نخبگان و مسئولان وجود ندارد، اظهار کرد: متأسفانه 
طی سالیان گذشته، موضوع خانواده و جمعیت برای تئوریسین های طرح های توسعه ۵ 

ساله کشور اهمیت چندانی نداشته است.
وی با توضیح اینکه سازمان بازرسی کل کشور در پیشبرد قانون حمایت از خانواده 
و جوانی جمعیت نقش سازنده و اثرگذاری دارد، بیان کرد: داروی سقط جنین در بازار 
آزاد و فروش این دارو به چند صد برابر قیمت واقعی به وفور است و فروش داروهای 

سقط جنین باید صرفاً از طریق مبادی و مراجع رسمی و دولتی صورت بگیرد.
نماینده مبارکه با اشاره به ماده ۵6 قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت ناظر بر 
سقط جنین پزشکی، خواستار آن شد که سازوکار و آیین نامه مشخصی برای اجرای این 

ماده قانونی تدوین شود.

چالش جمعیت نیازمند کار مطالعاتی دقیق در مراکز دانشگاهی است

شناسایی ۲۱ مانع رشد جمعیت و پیش بینی راهکار در قانون

نخستین نشست ستاد ملی جمعیت با حضور ریاست محترم جمهور تشکیل شد 
و دکتر صالحی به عنوان ناظر مجلس در طرح جوانی جمعیت در این جلسه 

حضور داشت .
دکتر صالحی درخصوص مصوبات این جلسه گفت: همه دستگاه ها موظف شدند 
طبق مصوبات قانونی اقدامات خود را در راستای عملیاتی کردن این قانون انجام 

دهند و گزارش فعالیت های خود را به دبیرخانه ستاد ملی جمعیت ارایه کنند.
نماینده مبارکه  اظهار داشت درخصوص مشوق های فرزندآوری که در این 
جلسه مطرح شد، مهمترین آن مسکن اعلام شد ، چراکه مسکن از عوامل اصلی 
تشویق  خانواده ها برای فرزندآوری است. همچنین اجرای سریع آیین نامه های 

مربوط به پرداخت تسهیلات بانکی هر چه سریع تر اجرایی شود.

صالحی در ادامه گفت : آیت الله رئیسی با تأکید بر اهمیت برگزاری جلسات ستاد 
ملی جمعیت از آمادگی خود برای برگزاری منظم این جلسات و پیگیری مصوبات 
آن در دستگاه های دولتی خبر داد و همچنین کار علمی را برای تبیین جایگاه 
خانواده و نیز اهمیت افزایش فرزندآوری ضروری دانست و خواست که از ظرفیت 

دانشگاه ها در این موضوع استفاده شود .

دکتر صالحی دردیدار با حجت الاسلام اژه ای، رئیس قوه قضاییه بیان کرد :

لزوم تهیه برنامه جامع برای اماکن مذهبی و فرهنگی  شهرستان مبارکه

نماینده شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی  با حضور در مدرسه علمیه برادران  
شهرستان مبارکه با اساتید و کادر اداری این مدرسه علمیه دیدار و گفت وگو کرد.

نماینده شهرستان مبارکه پس از ارائه گزارشی در خصوص شرایط جاری کشور با اشاره 
به وجود داشتن زیرساخت های لازم فرهنگی و مذهبی در شهرستان مبارکه گفت: آنچه 
امروز لازم است تهیه برنامه جامع برای اماکن مذهبی و فرهنگی شهرستان و حضور فعال 
نیروهای جوان با تفکرات نو در این اماکن است، نباید شهرستان ما با دارا بودن این همه 

مرکز فرهنگی و مذهبی دچار معضلات مختلف باشد.
دکتر صالحی با اشاره به گلایه قشر جوان در خصوص مسائل فرهنگی شهرستان اظهار کرد: 
جوانان فعال فرهنگی و نخبه های علمی با مراجعه به دفتر ما از نداشتن مکان مناسب برای اجرای 
برنامه های خود به شدت گلایه مند هستند و از عدم همکاری مسئولان این اماکن ابراز ناراحتی 

می کنند که این جریان لزوم بازنگری در برخی از مسائل در شرایط موجود را نشان می دهد.
وی افزود: اماکنی که طی سال ها با کمک های مردمی ساخته شده اند، نباید استفاده از آن محدود 
به چند روز در سال باشد و مابقی ایام تعطیل باشد و از سوی دیگر شاهد سرگردانی جوانان فعال 

فرهنگی و مذهبی باشیم که یک سقف ساده برای اجرای برنامه های خود نداشته باشند.
نماینده شهرستان با اشاره به ظرفیت حوزه علمیه خاطرنشان کرد: قطعاً وجود جوانان فعال در این 
حوزه که علاوه بر آشنایی با علوم دینی دارای افکار و ایده های نو هستند ظرفیت بزرگی برای 

شهرستان ایجاد کرده است که باید از این ظرفیت به خوبی استفاده کنیم.
وی اضافه کرد: این نکته که  بخش زیادی از اساتید و کادر این مدرسه علمیه، جوانانی هستند 
که در سال های گذشته در همین مکان درس خوانده اند ، نشان از توانایی شهرستان برای 
تربیت نسل جدید از مدیران و اساتید دارد که می تواند برای بخش های دیگر شهرستان نیز 

به یک الگو تبدیل شود.
همچنین در این جلسه حجت الاسلام والمسلمین عقیلی،  مدیر مدرسه علمیه  برادران شهرستان 
مبارکه ضمن ارائه گزارشی از سابقه حوزه مبارکه، هدف از تشکیل اینگونه جلسات را هم اندیشی 

با مسئولان در خصوص مسائل جاری شهرستان عنوان کرد.
وی با تشریح برنامه های حوزه مبارکه برای ارائه روش های نوین تحصیل علوم دینی بیان 
کرد: این برنامه ها توسط اساتید و طلاب شهرستان مبارکه برای اولین بار در کشور ارائه شده 

که مورد استقبال مراکز حوزه های علمیه در اصفهان و قم شده است.
در ادامه پس از برنامه پرسش و پاسخ با اساتید حوزه علمیه، نماینده شهرستان از ساختمان 
حوزه و پژوهشکده این مدرسه علمیه بازدید کرد و از نزدیک با برنامه های این پژوهشکده که 

برای اولین بار در کشور اجرا می شود، آشنا شد.

پروژه مترو باید از مرحله شعاری خارج و حالت  	
عملیاتی به خود بگیرد

قطار  ساختار  تدوین  و  برنامه ریزی  جلسه  در  دکتر صالحی 
مبارکه-بهارستان  و  مبارکه-مجلسی  فولاد  مسیر  حومه ای 
گفت: توافق اولیه این پروژه در سال 139۰ انجام شده است و 
با توجه به اینکه برای این پروژه ردیف ملی مستقل اخذ نشده 
بود، مجلسی در سال 9۷ وارد بودجه مترو اصفهان و حومه 

شده است.
وی افزود: رئیس سازمان برنامه بودجه به دلیل اینکه دولت با 
محدودیت منابع روبه رو بود، دستور برای حذف کلیه پروژه های 
که ردیف ملی ندارد را داده است و اعتبار مترو اصفهان هم 

حذف شد.

نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی 
تصریح کرد: با رئیس سازمان برنامه وبودجه با توجه به نیاز 
شهرستان در این زمینه دیدار و بر ردیف دار کردن این پروژه 
تأکید کردم و همچنین گفتم که شهرستان مبارکه صنعتی 
است و تنها مجتمع فولاد مبارکه ۲1 هزار پرسنل دارد که فقط 
رفت وآمد این جمعیت، شهرستان مبارکه را در زیرساخت های 

جاده ای دچار مشکل جدی کرده است.
به  اینکه  برای  گفت  میرکاظمی  کرد:  اضافه  دکتر صالحی 
این پروژه ردیف ملی بگیرد، باید جزو ماده ۲3 قرار بگیرد و 
همچنین تفاهم نامه جدید برای اجرای این پروژه انعقاد شود؛ 
شرکت عمران مجلسی نیز اعلام داشت که  منتظر تأیید وزیر 
راه و شهرسازی هستند. البته ردیف ملی مترو مجلسی را باید 
به هر نحوی شده است بگیریم که نیازمند تلاش مسئولان در 

شهرستان و استان است.
نماینده مبارکه بیان کرد: با مدیرعامل مجتمع فولاد مبارکه هم 
در این زمینه صحبت کردم، وی نیز استقبال کرد و قول کمک 

در انجام این پروژه را داده است.
وی با بیان اینکه حدود ۴۵ میلیارد تومان از منابع شهرستان در 
قطعه اول این پروژه هزینه شده است، تصریح کرد: به دلیل 
هزینه کردن پول بیت المال در این پروژه و نیاز شهرستان به 
مترو درخواست تشکیل جلسه امروز را دادم تا موانع موجود در 

اخذ ردیف ملی برای این پروژه رفع شود.
وی افزود: آزادسازی قطعه دوم این مسیر نیازمند بودجه قابل 
توجه ای است؛ طبق گزارش شهرداری مبارکه برخی از مالکان 
به توافق رسیده بودند اما به دلیل اینکه پولی به آن ها پرداخت 
این درحالی که پول در  لغو شده است و  این توافقات  نشده 

حساب استان برای آزادسازی بوده است.
نماینده شهرستان مبارکه در انتها تأکید کرد: امروز باید بحث 
مترو را از مرحله شعاری خارج و حالت عملیاتی به خود بگیرد و 

شهرستان باید عزم عملی برای انجام این پروژه را اتخاذ کند.
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تمرکز بر روی جاده های شهرستان  به دلیل حفظ جان و سلامتی مردم
مبارکه  گفت:  رسانه  اصحاب  با  خود  خبری  نشست  پنجمین  در  صالحی  دکتر 
شهرستان صنعتی و با تردد زیاد ماشین های سنگین مواجهه است و متأسفانه آمار 
تصادفات در جاده های مواصلاتی زیاد است و ما به دلیل حفظ جان و سلامتی مردم، 

بر روی وضعیت محورهای مواصلاتی شهرستان متمرکز شدیم.
نماینده مردم مبارکه در مجلس شورای اسلامی با اشاره به پروژه جاده ساحلی 
دیزیچه، گفت: این محور یکی از مسیرهای مهم شهرستان است که در چندین ماه 
گذشته دو مناقصه برگزار و نهایت به توافق لازم با اداره راه رسیدند و تنها مشکلی 
که اداره راهداری، عنوان کرد، قیر بود که باید در مخازن پیمانکار تخلیه شود و قرار 

شد تا زمانی که قیر این محور تأمین شود، تراش جاده را شروع کنند.
کشاورزان  افزود:  طالخونچه  شهر  حریم  در  چاجار  پل  احداث  به  اشاره  با  وی 
طالخونچه نگران عبور و مرور از عرض جاده بودند که تمهیداتی برای کشاورزان، 
ادوات کشاورزی و احشام دامداران تعبیه نشده و عبور از جاده هم خطرناک بود که 
با پیگیری های انجام شده، پروژه پل چاجار آغاز شد و تنها 3۰ درصد از این پروژه 

باقی مانده است.
دکتر صالحی با اشاره به جاده مبارکه-بروجن تصریح کرد: کار آزادسازی این محور 
انجام شده و به دلیل اینکه این محور یکی از جاده های بحران خیز شهرستان هم بود، 
حدود 13 میلیارد بودجه ای که در مسیر بلوار امام رضا)ع( قرار بود تخصیصی یابد، با 

هماهنگی های انجام شده به این محور اختصاص داده شد تا سریع تر تکمیل شود.
نماینده مبارکه بیان کرد: بستر این محور ساخته شده است و منتظر آسفالت هستند و 
هفت کیلومتر این محور قبلًا زیر ترافیک رفته بود و مابقی این محور را هم به زودی 

زیر ترافیک می بینیم که دیگر شاهد حوادث این جاده نباشیم.
وی با اشاره به عملیات اجرایی میدان محور قلعه حکیم، خاطرنشان کرد: مدت ها 
بود محور قلعه حکیم به عنوان یک جاده حادثه خیز با یک تقاطع خطرناک بود که 
مدتی قبل عملیات اجرایی در این منطقه هم آغاز شد و روشنایی این مسیر هم پس 

از احداث میدان انجام می شود.
تخصیص۱۱۰ میلیارد تومانی فولاد مبارکه برای تقاطع غیر همسطح  	

وحدت و متروی مبارکه
نماینده مردم مبارکه گفت: تقاطع غیر همسطح وحدت به عنوان یکی از مسیرهای 
فولاد مبارکه استفاده می شود و افتتاح این تقاطع که از 6 سال پیش کلید خورده و 
۴ میلیارد تومان بودجه برای آن تخصیص داده شد که با این مبلغ کار خاصی انجام 
نشد و در نهایت با توافق بین فولاد مبارکه و شهرداری مبارکه حدود 6۰ میلیارد 
تومان برای این تقاطع در نظر گرفته شده و عملیات اجرایی آن در حال انجام است.

نماینده مردم مبارکه در مجلس شورای اسلامی اضافه کرد: پروژه زیرگذر شهرک 
صنعتی مبارکه واقع در سه راهی مبارکه یکی از منطقه های حادثه خیزی بود که 

مراحل انتهایی آن در حال سپری شدن است و منتظر آسفالت آن هستند.
دکتر صالحی در خصوص متروی بهارستان، مجلسی به مبارکه اظهار کرد: این 
طرح از 1۰ سال پیش در برنامه های کاری بوده است و در مراحل آزادسازی آن هم 
پیشرفتی وجود نداشته است اما با پیگیری هایی که در سازمان برنامه وبودجه و جلسات 

شهرستانی انجام شده، قرار 
فولاد  مجتمع  که  است 
مبارکه به طور واقعی تر وارد 

این جریان شود.
درصد   ۴۰ داد:  ادامه  وی 
مبارکه- متروی  آزادسازی 

بهارستان انجام شده و فولاد 
مبارکه یک بودجه اولیه ۵۰ 
میلیاردی گذاشته است که 
انجام  آزادسازی های مسیر 

شود و ماده ۲3 هم که ایراد گرفته بودند که در حال پیگیری است.
موافقت اکثریت نمایندگان مجلس با طرح موضوع شفافیت آراء 	

نماینده مردم مبارکه در مجلس شورای اسلامی در خصوص موضوع شفافیت آراء 
گفت: بنا بود که جزئیات این طرح در کمیسیون آیین نامه مجلس بررسی شود و 
هنوز ورود مجدد به صحن علنی پیدا نکرده است، ولی اکثریت نمایندگان مجلس 
موافق این طرح هستند و این را باید دانست که خیلی باید با حساسیت به سمت 

این طرح بروند.
وی ادامه داد: کنترل فضای مجازی ما داخل کشور انجام نمی شود و یکی از مباحثی 
که دشمنان ما روی آن متمرکز شدند، همین موضوع است و برای مثال کشور سوئد 
یکی از کشورهایی بود که این طرح را قبلًا اجرا می کرد و اخیراً پارلمان سوئد این 
طرح را رد کرده است و کشور باید طوری وارد طرح شفافیت شود که آسیبی نبیند.

احیای  	 طریق  از  بازار  در  گران  واسطه  و  سوداگران  زنجیره  حذف 
تعاونی ها

دکتر صالحی با توضیح اینکه ساماندهی بازار و حذف واسطه ها و سوداگران در 
بسیاری از چرخه های خریدوفروش از طریق احیای تعاونی ها ضروری است، اظهار 
کرد: اهمیت دادن به تعاونی ها امروز به طور مجدد در دستور کار دولت و مجلس قرار 
گرفته و دولت باید در توزیع اقلام و کالاهای موردنیاز مردم نقش بیشتری داشته 
باشد و مجلس شورای اسلامی و قوه قضاییه در کنار دولت هستند تا کنترل بازار 

منطقی تر و به سود مردم شکل بگیرد
تصویب ۱۰۰ هزار میلیارد تومانی مجلس برای اشتغال زایی در بودجه  	

۱4۰۱
نماینده مردم مبارکه افزود: مجلس در سال 1۴۰1 بودجه 1۰۰ هزار میلیارد تومانی در 
خصوص اشتغال زایی تصویب کرده که نسبت به سال های گذشته یک جهش خوبی 

در قالب تبصره 1۸ داشته است.
وی با بیان اینکه تنها آموزش مهارت، کافی نیست، ادامه داد: بعد از آموزش مهارت 
باید محصولات آن ها بیمه باشد و از همه مهم تر ما یک بازار دائمی فروش باید 
داشته باشیم که این مشاغل دائمی در ایران راه اندازی شد ، مردم بدانند بازار چنین 

مشاغلی کجاست و محصولات را ارائه دهند.

دکتر صالحی در گفت وگو با خبرگزاری ایسنا در خصوص 
شعار امسال که از سوی مقام معظم رهبری سال »تولید؛ 
دانش بنیان، اشتغال آفرین« نام گذاری شده است، اظهار 
انقلاب  معظم  رهبر  که  است  متوالی  چندین سال  کرد: 
انتخاب می کنند و  اقتصادی  اسم سال را درباره مباحث 
این نامگذاری ها نه یک شعار بلکه نقشه راهی است که 

توسط ایشان به جامعه و مسئولان مربوط ارائه می شود.
نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی 
باید  اسلامی  شورای  مجلس  نقش  میان  این  در  گفت: 
یک نقش حمایتی باشد تا آنچه را که مقام معظم رهبری 
به عنوان نقشه راه تعیین می کنند با حمایت قوای سه گانه 
جامه عمل پوشانده شود؛ قوه مجریه به شکل مستقیم نقش 
اجرا دارد و قوه مقننه نیز باید نقش نظارتی و حمایتی در 

اعمال درست این نقشه راه داشته باشد.
وی در پاسخ به این سؤال که چرا رهبری هر سال موضوع 
افزود: دشمنان  را برای اسم سال برمی گزینند،  اقتصادی 
با نقشه های شوم خود قصد دارند مردم  انقلاب اسلامی 
را از نظر اقتصادی تحت فشار قرار دهند تا مسائل فرهنگی، 
اجتماعی و ... کم رنگ تر شود؛ وقتی مردم درگیر معیشت 
خود باشند نمی توانند در عرصه های فرهنگی و اجتماعی 
نقش آفرینی کنند و به همین دلیل دشمن در کشورهایی که 
قصد دارد سیاست های استعماری خود را پیش ببرد از همین 
حربه استفاده می کند و به همین دلیل مقام معظم رهبری 
هوشمندانه موضوعات اقتصادی را به عنوان شعار سال های 

مختلف انتخاب کردند.
با  اقتصادی  مشکلات  اینکه  بیان  با  صالحی  دکتر 
مشارکت مردم و مسئولان قابل حل است، تصریح کرد: 
مهمترین راهکار برای تحقق شعار سال همت و اراده از 
سوی مسئولان و حمایت از سوی قوای بالادستی است 
و مهم ترین موانع نیز سستی و بهانه جویی های بی مورد 
را  این سستی  نباید  برخی مسئولان است که  از سوی 

شاهد باشیم.
با  جدی  مقابله  باید  مسئولان  و  مردم  کرد:  بیان  وی 
خارج  به  وابستگی  واردات  در  را  خود  سود  که  عده ای 

می دانند، داشته باشند.
نماینده مردم مبارکه اظهار کرد: برخی موانع تولید و کاهش 
بهره وری با توسل به شرکت های دانش بنیان قابل حل است 
و اقتصاد کشور که در بخش کشاورزی وابستگی زیادی دارد 
با کمک شرکت های دانش بنیان و کار تحقیقاتی گسترده 

این وابستگی قابل رفع است.
دکتر صالحی خاطرنشان کرد: کشور در اشتغال آفرینی نیز 
دچار مشکل است و چون سرمایه غنی از جوانان داریم که 
دارای تحصیلات عالی هستند باید زمینه ای فراهم شود تا 
جوانان در همان رشته های مرتبط با خود صاحب کار شوند 
که در این باره هم شرکت های دانش بنیان می توانند نقش 
مهمی ایفا کنند و با تقویت تولید نیز باید زمینه اشتغال سالم 

برای جوانان فراهم شود.

مهمترین راهکار برای تحقق شعار سال اراده  	
بهانه  و  سستی  موانع  مهم ترین  و  مسئولان 

جویی های برخی مسئولان است

با رأی نمایندگان مجلس، دکتر صالحی عضو  	
ناظر مجلس در ستاد ملی جمعیت شد

شورای  مجلس  علنی  نشست  در  ملت  خانه  نمایندگان 
کمیسیون های  از  نفر  یک  انتخاب  جریان  در  اسلامی 
فرهنگی و بهداشت و درمان مجلس شورای اسلامی برای 
عضویت در ستاد ملی جمعیت، دکتر صالحی، نماینده مردم 

شهرستان مبارکه را انتخاب کردند. 

دکتر صالحی در گفت وگو با خبرگزاری ایمنا در خصوص طرح بن-بروجن اظهار کرد: 
طبق نظر کارشناسان متعدد و مستندات علمی، شهرستان های استان اصفهان و میراث 
فرهنگی بی نظیر اصفهان و حوضه زاینده رود با مشکلات گوناگون و از آن جمله خطر 
هولناک فرونشست روبه رو است و جان و مال صدها هزار انسان در معرض خطر است و 

زیرساخت ها و سرمایه های ملی با تهدید جدی روبه رو هستند.
وی با توضیح اینکه رفع مشکلات خشکسالی فلات مرکزی نیازمند ورود جدی حاکمیت و 
نیازمند جراحی اساسی است، افزود: خشک سالی و کمبود آب در بخش شرب و کشاورزی 
بحران  باعث  زاینده رود  و خشکی های  وارد کرده  اصفهان  استان  به  زیادی  ضررهای 

فرونشست شده است و تاریخ چند هزارساله اصفهان را تحت الشعاع قرار داده است.
عضو مجمع نمایندگان استان اصفهان تاکید کرد: بیش از دو دهه است که علی رغم 
مشکلات حوضه زاینده رود و کشاورزان و مردم این حوزه، تخصیص های غیرقانونی وزارت 
نیرو انجام می شود؛ طبق مصوبات شورای عالی آب، از سال 139۲هرگونه بارگذاری جدید 

بر حوضه زاینده رود ممنوع است.
دکتر صالحی با تأکید بر اینکه پروژه بن-بروجن علاوه بر آنکه فاقد مجوزهای زیست 
محیطی، اقتصادی و اجتماعی است، تصریح کرد: بارگذاری جدید بر حوضه زاینده رود نیز 
محسوب می شود و چندین شکایت از این پروژه در قوه قضائیه موجود است و علی رغم 
اینکه دیوان عالی کشور شکایت را به کمیسیون آب های زیرزمینی ارجاع داده و آن 
کمیسیون طرح را غیرقانونی دانسته و حکم توقف آن را داده است ، اما امروز خبر از انجام 

این پروژه مخابره می شود.
وی خاطرنشان کرد: تاکنون خواسته های به حق کشاورزان استان اصفهان محقق نشده و 

آب شرب مردم استان با مشکل جدی مواجه است.
نماینده مردم مبارکه در مجلس با بیان اینکه این طرح را از طریق شخص رئیس جمهور و 
وزارت نیرو پیگیری می کنیم، یاد آور شد: زمانی که آبی پشت سد نیست و مقدار آن بسیار 
کم است که در تأمین آب شرب مردم استان اصفهان مشکل ایجاد شده است، چگونه 

بارگذاری جدید انجام می شود.
وی خاطرنشان کرد: همچنین طبق مواد 1۵۸ و 1۵9 قانون مدنی و قانون توزیع عادلانه 
آب، ضروری است قبل از هرگونه برداشتی حقابه های محیط زیستی زاینده رود و تالاب 
گاوخونی و مردم پایین دست که حقابه داشته اند تأمین شود و این حقابه ها اولویت قانونی، 

حقوقی و شرعی دارد.

توقف پروژه بن-بروجن را از طریق شخص رئیس جمهور پیگیری می کنیم

دکتر صالحی در پنجمین نشست خبری نماینده مبارکه با اصحاب رسانه شهرستان بیان کرد :



w w w . p a r v i n s a l e h i . i r 5 گزارش عملکرد نماینده شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی -  زمستان  1400 / بهار 1401
بررسی وضعیت بیمارستان، ساختمان درمانگاه سابق صفاییه و مرکز توانبخشی

به دعوت نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی، مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه و معاونین این شرکت برای بررسی شرایط و کمک به رفع مشکلات بیمارستان 
شهرستان ، بررسی وضعیت ساختمان درمانگاه سابق صفاییه و همکاری نزدیک تر با مرکز توانبخشی شهدای دیزیچه، از این سه مجموعه بازدید کردند.

دکتر صالحی، نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی با 
حضور در شرکت فولاد مبارکه از رکوردهای اخیر این مجتمع عظیم صنعتی و 

فعالیت های آن در شهرستان مبارکه تقدیر کرد.
دکتر صالحی در این دیدار ضمن تشکر از حرکت قابل تقدیر این شرکت در 
افزایش تولید با اشاره به شرایط شهرستان مبارکه گفت: تمام بار ترافیکی کنارگذر 
غرب بر روی شهرستان است که امیدواریم با همراهی فولاد مبارکه و دولت 
مشکلات این حوزه رفع می شود و وزارت راه و شهرسازی باید از این همکاری 

استقبال کند.
نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی گفت: با کمک و 
همراهی فولاد مبارکه زیرگذر قهنویه و مشکل محله نهچیر در حال رفع شدن 
است و با پایان یافتن احداث میدان قلعه حکیم از این پس بخش زیادی از 

حوادث رفع خواهد شد.

وی با توضیح اینکه همراهی با مردم یکی از مهمترین فعالیت های شرکت فولاد 
مبارکه است، تصریح کرد: به مردم شهرستان مبارکه اعلام کردیم که صنایع هم 
تهدید و هم فرصت هستند و می خواهیم که این فرصت بیشتر به ذائقه مردم 

شهرستان بنشیند.
دکتر صالحی اضافه کرد: امروز کشاورزان ما علی رغم وعده بازگشایی، آبی به 
آنها اختصاص پیدا نکرد و خسارت سنگینی به آن ها وارد شد. سایر اقشار هم از 
شهرها و روستاهای شهرستان مشکلات دارند که صنایع و به  خصوص صنعت 
عظیم فولاد مبارکه می توانند به رفع برخی از این مشکلات کمک شایانی کنند.

وی خاطرنشان کرد: اثر نیک در شهرستان به جای بگذارید، برخی از مدیرعامل 
اسبق فولاد مبارکه هنوز پس از گذشت سال های زیاد در بین مردم شهرستان 
نام نیک دارند؛ می خواهیم شما هم با تعامل و افزایش کمک ها به شهرستان 

مبارکه، نام نیک از مجموعه فعلی در شهرستان به جای بگذارید
وی با بیان اینکه کارهایی مهمی در شهرستان مبارکه انجام می شود که نیازمند 
حمایت فولاد مبارکه را دارد، گفت: از پتانسیل های منطقه استفاده کنید تا این 

مجموعه ها تقویت و همچنین نیاز شما حل شود.
اولویت های شهرســتان تعیین شود، کمک ها و وظیفه  	

اجتماعی خود را انجام می دهیم
مدیرعامل فولاد مبارکه در این جلسه گفت: اولویت های شهرستان تعیین شود، 
کمک ها و وظیفه اجتماعی خود را انجام می دهیم و به دنبال فعالیت هایی هستیم 

که مردم ثمرات آن را ببینند و اعتقاد ما بر این امر است.
محمدیاسر طیب نیا بیان کرد: از توجه شما به مجموعه فولاد مبارکه و زحمات 
کارگران و رکوردهای اخیر این شرکت تشکر می کنیم؛ رکوردهای فوق العاده ای 

اخیراً توسط فولاد مبارکه شکسته شده است و کمتر کسی از این مجموعه و 
زحمات پرسنل و کارگران تقدیر کرده و این نگاه شما قابل تقدیر است .

امسال شکسته  اردیبهشت ماه  و  فروردین ماه  در  که  رکوردهایی  افزود:  وی 
شد، عددهای بزرگی است؛ با توجه به کاهش برق صنایع، اگر رکوردها را 
نمی شکستیم و ذخیره نمی کردیم قطعاً در تیرماه نمی توانستیم تعهدات را انجام 
دهیم و این بحران ما به بازارهای دیگر لوازم خانگی ها، خودرو و ... منتقل 

می شد.
مدیرعامل فولاد مبارکه خاطرنشان کرد: با تمهیداتی که دیده شد تمام تلاش 
کردیم که علی رغم تمام مشکلات از برنامه ها عقب نیافتیم؛ تلاش می کنیم 

که تولید را حفظ کنیم.
وی ادامه داد: اتفاقاتی که در دو ماه ابتدایی امسال رخ داد در سایه تلاش 

کارگران و پرسنل فولاد مبارکه رقم خورد.

تقدیر نماینده مبارکه از رکورد شکنی فولاد مبارکه در عرصه تولید و خودکفایی و همکاری در اجرای پروژه های شهرستان

قائم مقام دانشگاه، مسئول نهاد رهبری و دانشگاه آزاد اسلامی استان اصفهان، 
رئیس سازمان بسیج اساتید استان و رئیس دانشگاه آزاد مبارکه و رئیس جدید 
دانشگاه مجلسی با دکتر صالحی، نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس 
شورای اسلامی دیدار و در خصوص مسائل دانشگاه آزاد مبارکه و مجلسی 

گفت وگو کردند.
 نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی گفت: پتانسیل 
دانشگاه آزاد در شهرستان خوب است که با حمایت مسئولان استان در آینده 

نزدیک بتوانیم از این پتانسیل نهایت استفاده را انجام دهیم.
دکتر صالحی با بیان اینکه مشکلات زیادی در دانشگاه آزاد مبارکه داشتیم که 
با حضور رئیس جدید، مشکلات یکی یکی حل شد و روند قانونی خود را طی 
کرد، اظهار کرد: نگرانی بعدی ما دانشگاه مجلسی است که این دانشگاه روزی با 
چهار و پنج هزار دانشجو یک قطب مهمی در شهرستان مبارکه بود اما متأسفانه 
مشکلات این واحد بسیار زیاد شد و امروز دیگر دانشجویی ندارد اما با ایجاد طرح 

ملی بذر امیدواریم مشکلات این مجموعه هم حل شود.

وی افزود: یکی از مشکلات مهم کشور تأمین بذر بومی است، رهبر انقلاب به 
طرح ملی بذر نظر مثبت دارند و تمام تلاش این است که با رفع مشکلات سر راه 
و پیشرفت این طرح بتوانیم کشور را در این زمینه خودکفا کنیم و شادی را در دل 

رهبر معظم انقلاب رقم بزنیم.
نماینده مبارکه با توضیح اینکه از ابتدا روی این طرح نظر ویژه داشتم و تمام 
تلاش را در سطح استان و کشور برای پیشرفت این پروژه انجام می دهم؛ بیان 

کرد: مجری این طرح از وضعیت خوب آب وخاک مجلسی برای کاشت انواع 
بذر خبر داد؛ زمانی که خداوند آب وخاک مناسب را در این منطقه قرار داده 

است، ما باید با استفاده از پتانسیل صنایع از این طرح نهایت استفاده را ببریم.
وی تصریح کرد: دانشگاه آزاد مجلسی با دو ویژگی کارگاه ها و تجهیزات فنی 
و طرح ملی بذر جایگاه ویژه ای در شهرستان و استان دارد و با هماهنگی با 

مدیرعامل برخی از صنایع شهرستان قرار شد که از این طرح ها حمایت شود.
دکتر صالحی خاطرنشان کرد: پتانسیل صنعت و دانشگاه باید در شهرستان در 
کنار هم قرار بگیرد تا مشکلات شهرستان و استان و حتی کشور رفع شود؛ 
رفع مشکلات و تسهیلات این مجموعه را در تهران پیگیری کردیم و تمام 
تلاش را می کنیم تا با اجرای موفق طرح ملی بذر دانشگاه مجلسی، یک 

گزارش کاملی خدمت مقام معظم رهبری ارائه دهیم.
لازم به ذکر است در همین راستا با حضور مدیرعامل شرکت 
فولاد مبارکه از محل طرح بذر و مجموعه کارگاهی دانشگاه 

مجلسی بازدید به عمل امد.

با توجه به تأکید مقام معظم رهبری، تلاش ویژه ای در اجرای طرح بذر ملی در شهر مجلسی خواهیم داشت
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نماینده مبارکه با  اشاره به حضورش در هفتاد و پنجمین مجمع جهانی سلامت خبر داد:

استقبال سازمان جهانی بهداشت از قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت
دکتر صالحی در گفت  و گو با خبرگزاری خانه ملت در مورد حضور هیات ایران 
در هفتاد و پنجمین مجمع جهانی سلامت گفت: نشست سازمان بهداشت 
از جمله مسائل  برگزار و موضوعات بهداشتی مهم در جهان  ژنو  جهانی در 
فرامی گیرید،  را  جهان  کل  کوتاه  مدت  در  که  بیماری زایی  عوامل  و  پاندمی 

مطرح شد.
داد:  ادامه  اسلامی  شورای  مجلس  درمان  و  بهداشت  کمیسیون  عضو 
نمایندگان ۱۹۰ کشور دنیا در این اجلاس شرکت کردند که فرصتی خوبی برای 

تعامل کار و هم اندیشی در مورد مسائل بهداشت بود.
وی افزود: نشستی با آقای لسنر رئیس کمیته جمعیت و تولیدمثل who در 
از خانواده و  ایران داشتیم و موارد قانون حمایت  خصوص مباحث جمعیتی 

جوانی جمعیت را مطرح کردیم و ایشان از این قانون استقبال کردند.
دکتر صالحی ادامه داد: رئیس کمیته جمعیت و تولیدمثل سازمان بهداشت 
جهانی در مورد پوشش بیمه ای درمان ناباروری، تسهیلات اشتغال، مسکن 
و تأمین فضای مناسب برای مادر و کودک، آموزش مادران، حمایت از مادران 
باردار و مقابله با پدیده سقط  جنین مسائلی را مطرح و تاکید کرد که با توجه 
به پیری جمعیت جهان، ایران جلوتر از ما حرکت کرده و گام های مثبت تری 

برداشته است و قرار شد که موارد این قانون را در اختیار آن ها قرار دهیم.
نماینده مبارکه در مجلس یازدهم با بیان اینکه مسائل بهداشت دهان و دندان، 
طب سنتی و بیماری های واگیردار مانند بیماری هیومن پاپیلوما اچ پی وی در 

این اجلاسیه مطرح شد، گفت: ایران سندهایی در مورد مبارزه دخانیات، مواد 
مخدر و اعتیادآور آماده و ارائه کرد.

صنعت،  زمینه  در  کنند  می   تأکید  که  سال هاست  انقلاب  رهبر  افزود:  وی 
کشاورزی و دیگر مسائل کشور باید به  صورت سندی وارد شویم تا یکی یکی 
معضلات و مشکلات حل شود و فعالیت بر اساس سند یکی از موارد خوب 

سازمان بهداشت جهانی است.
عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس یادآور شد: کشورها به این نتیجه 
از  قسمتی  هر  در  و  کنند  تنظیم  درمانی  و  بهداشت  سندهای  که  رسیدند 
بیماری های واگیردار و غیر واگیردار به صورت سندی کار را دنبال کنند نتیجه 

بهتری پیدا می کند.
و درمانی  بهداشت  بهداشت و همه گیری خدمات  ادامه داد: خانه های  وی 
اولین بار از سال ۱۹۶۹ در who  مطرح می شود و خوشبختانه ایران به این 
طرح پیوست؛ مراکز خانه بهداشت جای  جای ایران وجود دارد تا افراد بومی 
که آشنا به نوع زندگی و فرهنگ و بیماری های منطقه هستند خدمات ابتدایی 

را انجام دهند.
دکتر صالحی افزود: ساماندهی فعالیت خانه های بهداشت در اجلاسیه مورد 
بحث و بررسی قرار گرفت که آمریکا و چند کشور دیگر پیشنهاد دادند مدت 
زمان اصلاحیه های سازمان بهداشت جهانی کمتر از ۱۸ ماه باشد اما ایران 
مخالفت و اعلام کرد که مدت زمان ۱۸ ماه برای اصلاح پروسه های بهداشتی 

و درمانی کافی است زیرا زیرساخت های کشورها با هم یکسان نیست.
کشورهای  دیگر  و  افغانستان  مانند  کشوری  قرار شد  کرد:  خاطرنشان  وی 
ضعیف که هنوز مشکل و کمبود دارند پروسه های اصلاحی را همان ۱۸ ماه 

انجام دهند که با استقبال بسیاری از کشورها مواجه شد.
عضو کمیسیون بهداشت با بیان اینکه در این اجلاسیه مطرح شد که اگر اتفاق 
ناگوار سلامتی در هر جایی از جهان رخ داد آنلاین باید به سازمان بهداشت 
جهانی اطلاع داده شود، گفت: در این رابطه سازمان ملل در اسرع وقت ورود 
خواهد کرد و امکانات را به کار گرفته و از گسترش بیماری از طریق پوشش 

واکسیناسیون و مقابله های متخلف جلوگیری می کند.
وی افزود: پیش از اجلاسیه اخباری در مورد معاهده جهانی همه گیری مخابره 
نبود؛ زمانی که  این معاهده  از  اما خبر  شد که مخالف و موافق هایی داشت 
معاهده ای مطرح شود و در صحن who مطرح شود زمان می برد و اکنون در 
مرحله کنوانسیون ها است و هر کشوری مجاز است که به این معاهده نپیوندد.

با کشورهای  دیداری  اینکه  بیان  با  یازدهم  در مجلس  مبارکه  نماینده مردم 
ونزوئلا، سوریه، پاکستان، هند و کوبا داشتیم که خواستار تعاملات پزشکی با 
ایران شدند، گفت: ایران در زمینه ساخت دستگاه های دیالیز و سی تی اسکن 
ه موفقیت هایی دست پیداکرده و در این نشست ها اعلام شد که اگر بخواهند 
تجهیزات را به آنها ارائه می کنیم؛ همچنین در حاشیه این اجلاسیه با رئیس 

who در مدیترانه شرقی و با رئیس سازمان بهداشت جهانی دیدار داشتیم.

دکتر صالحی، عضو گروه دوستی پارلمانی جمهوری اسلامی 
ایران و فنلاند در دیدار با سفیر این کشور با اشاره به تاریخ 
روابط جمهوری اسلامی ایران و فنلاند، عنوان کرد: بیش 
از دهه ارتباط دیپلماتیک بین دو کشور، نشان دهنده وجود 
زمینه های مساعد برای تقویت سطح روابط بین دو کشور 

در عرصه های مختلف اقتصادی، تجاری و فرهنگی است.
گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  در  مبارکه  مردم  نماینده 
مجالس،  نمایندگان  با حضور  پارلمانی  دوستی  گروه های 
نقش مهمی در تقویت مناسبات بین کشورها برعهده دارند 
و ارتباطات پارلمانی در دو سال گذشته تحت تأثیر شیوع 

ویروس کرونا قرار گرفت که با واکسیناسیون گسترده و ریشه کن شدن ویروس 
کرونا، می توانیم سطح مراودات را به دوره های گذشته باز گردانیم.

وی افزود: ظرفیت های گسترده ای  در حوزه همکاری  های تجاری، صنعتی، 
کشاورزی، علمی و پزشکی بین جمهوری اسلامی و فنلاند وجود دارد که باید 
با برنامه ریزی مناسب، دیدارها و گفتگوهای دوجانبه، اقدامات جدی تری در این 

حوزه ها انجام گیرد.
همچنین کاری کاهیلوئوتو سفیر فنلاند در تهران نیز در 
این دیدار با اشاره به تاریخ روابط 9۰ ساله روابط دیپلماتیک 
تا  کرد  امیدواری  ابراز  فنلاند  و  ایران  اسلامی  جمهوری 

مناسبات فیمابین توسعه پیدا کند.
وی جمهوری اسلامی ایران را از کشورهای مهم در سطح 
منطقه برشمرد و تأکید کرد: یکی از مهمترین زمینه های 
حوزه  فنلاند،  و  ایران  اسلامی  جمهوری  بین  همکاری 

تعاملات تجاری و اقتصادی است.
سفیر فنلاند در تهران تصریح کرد: امیدواریم تا با نتیجه بخش 
بودن مذاکرات وین، شاهد رشد و ارتقای همکاری های اقتصادی و تجاری 

فنلاند و جمهوری اسلامی ایران باشیم.

برنامه ریزی برای استفاده از ظرفیت های گسترده   بین ایران و فنلاند باید انجام شود

دکتر صالحی در مصاحبه با خبرگزاری ایرنا گفت: مهمترین وظیفه و رسالت 
اصلی همه مسئولان خدمت صادقانه و بی منت به مردم به عنوان ولی نعمتان 
این نظام است و همه مدیران و روسای ادارات و دستگاه های اجرایی و دولتی 

موظف اند با اهتمام بیشتری برای رفع مشکلات مردم گام بردارند.
نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی اظهار کرد: عملکرد 
دولت سیزدهم در مدت کوتاهی که روی کار آمده مثبت است و عزم و همت 

والایی در این دولت برای کار و خدمت به مردم دیده می شود.
دکتر صالحی اضافه کرد: یکی از مسائل مهم در امر مردم سالاری ارتباط مستقیم 
و رودررو با مردم است تا هم مسئولان با مشکلات مردم آشنا باشند و هم مردم 

بتوانند محدودیت ها و مشکلاتشان را به گوش مسئولان برسانند.
وی با اشاره به سفرهای استانی رئیس جمهوری و هیات دولت، افزود: سفرهای 
هیات دولت به استان ها موجب همدلی و همگرایی بین مردم و مدیران می شود 

که آثار و نتایج مثبت آن در زندگی مردم آشکار خواهد شد.
وی بیان کرد: علاوه بر این، دیدار با مردم در سفرهای استانی و آشنا شدن 

به  بیشتر مردم نسبت  اعتماد هر چه  بدون واسطه موجب  آن ها  با مشکلات 
مسئولان و مدیران نظام می شود.

وی همچنین سفر رئیس جمهوری به کشور روسیه و دیدار به سران این کشور را 
مثبت ارزیابی کرد و گفت: این سفر در دراز مدت و در عرصه بین المللی ثمرات 

مفیدی برای کشور در بر خواهد داشت.
یک  دولت  هیات  همراه  به  رئیس جمهور  استانی  سفرهای  ایرنا،  گزارش  به 
فرصت بزرگ برای دولتمردان و نقاط مختلف کشور است که باید توسط مردم، 
مسئولان، نخبگان و دولتمردان غنیمت شمرده شود تا این دیدارهای چهره به 

چهره راهگشای مشکلات و فراهم کننده زمینه توسعه و رفع موانع باشد.
هفته های گذشته استان های مختلفی مقصد دولتمردان بود که به روال برنامه های 
از قبل طراحی شده، کار سرکشی و بازدید از طرح ها و پیگیری مشکلات مردم را 

ادامه دادند تا باری از مشکلات مردم را از دوش آن ها بردارند.

سفر رئیس جمهور به روسیه دراز مدت و در عرصه بین المللی ثمرات مفیدی برای کشور در بر خواهد داشت
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پروین صالحی نماینده مردم 
شورای  مجلس  در  مبارکه 
دفتر  در  حضور  با  اسلامی 
خبرگزاری فارس به سوالات 

خبرنگاران فارس پاسخ داد.

جاده  در  سنگین  نقلیه  وسایل  تردد  می دانید  که  فارس:همان طور 
مبارکه به اصفهان و بالعکس افزایش یافته که این جاده تحمل این 
حجم از ترافیک را ندارد، آیا در بودجه سال آینده برای ۳ بانده شدن 

این جاده ردیف اعتباری قرارگرفته است؟
مجلس  دوره  ابتدای  همان  از  پلیس راه   - مبارکه  مسیر  برای   : صالحی 
شورای اسلامی، پیگیری هایی انجام شد که با توجه به ترافیک و رفت وآمدی 
که وجود دارد این محور پاسخگوی نیاز ترافیکی ما نیست، از سوی راهداری 
توجه ویژه ای به این قسمت می شود، به  عنوان مثال بعضی از قسمت های 
محور مبارکه-اصفهان به حالت 6 خطه درآمده است که فعلًا شامل کل 

مسیر نیست.
در آخرین صحبت هایی که شد، راهداری در حال تلاش برای تأمین اعتبار 
لازم این محور بوده و به دلیل اینکه هنوز مناقصه ای برگزار نشده است کار 
به تاخیر افتاده ولی این محور جزو برنامه های قطعی راهداری است که مسیر 

مبارکه به اصفهان به زودی به یک مسیر 6 خطه تبدیل شود.
فارس: با توجه به عبور خط قطار تهران- شیراز از مبارکه آیا برنامه ای 
برای ساخت ایستگاه قطار در شهرستان مبارکه با وجود حمل و نقل 

ریلی در روستای حسن آباد تنگ بیدکان، وجود دارد؟
دکتر صالحی: صحبت هایی وجود داشت از اینکه قرار است ایستگاه قطار 
مسافربری بین خط راه آهنی که از سمت چهارمحال و بختیاری به شهرستان 
مبارکه وارد می شود ایجاد گردد؛ حسن آباد تنگ بیدکان یکی از بزرگ ترین 
بخش های ریلی کشور است و با توجه به زیرساخت های لازم برای ایجاد این 

ایستگاه، برنامه ریزی هایی انجام شده است.
در یک قسمتی از جنوب شهر دیزیچه خط راه آهنی وجود دارد که از سال ها 
با  خط  این  آهن  ریل   آکس  فاصله  و  می کند  عبور  آنجا  از  راه آهن  پیش 
خانه های مردم چیزی کمتر از 1۷ متر است و مردم نسبت به فاصله کوتاه این 
خط، دود قطار، سر و صدایی که ایجاد می کند و مهم تر از آن آسیبی که به 

خانه های آن ها وارد شده اعتراض داشتند.
در  دیگر صنایع  و  مبارکه  فولاد  آلایندگی  آیا عوارض  فارس: 

شهرستان وجود دارد؟ آیا این عوارض پرداخت می شوند؟
پرداخت  شهرستان  به  باید  آن چنان که  آلایندگی  عوارض  صالحی:  دکتر 
نمی شود و فعلًا نوع پرداخت عوارض ، مالیات و ارزش افزوده و به  صورت 
استانی پرداخت می شود و استان هم معیار جمعیت را وارد این داستان کرد و 

اکنون به این گونه شده که به شهرستان هایی که فاصله زیادی دارند و جمعیت 
بیشتری دارند مالیات بیشتری می دهند و به  نوعی شرایط منطقه ما را دچار 

مشکل کرده است.
حمل  و نقل شهرستان مبارکه به دلیل استقرار صنایع مختلف به اندازه 3 استان 
سنگین بوده و روکش آسفالتی که برای جاده ها وجود دارد عمر آن ها بیشتر 
از یک سال نیست و این ها جزو پروسه های زیرساختی در شهرستان است که 
همه باید به آن توجه کنند و ماهم در مجلس شورای اسلامی سعی می کنیم 

شهرستان در این جهت ها آن چنان که حق دارد دیده شود.
حدود ۴ یا ۵ سال پیش، کارشناسان محیط زیست که روی میزان آلایندگی 
مطالعه انجام دادند در گزارش خود اعلام کردند که شهرستان مبارکه در 
۵۵ روز از سال هیچ وزش بادی ندارد و حداکثر آلایندگی در همین محل 
استقرار پیدا می کند و بعضی مواقع از سال، بادی وجود ندارد که آلاینده ها 
جا به جا شوند و آلایندگی در منطقه ای که صنعت واقع  شده است حداکثر 

بروز را دارد.
البته صنعت فولاد مبارکه در قسمت آلایندگی هزینه های بسیار سنگینی 
پساب  و  سبز  فضای  گسترش  جدید،  فیلترهای  طریق  از  و  است  کرده 
بکاهد  آلایندگی خود  از  توانسته  انجام می دهد،  در صنعت  فاضلابی که 
ولی بازهم ما انتظار داریم که صنعت فولاد مبارکه باز ام در حوزه کاهش 

آلایندگی کار کنند تا باقی مانده آلایندگی ها هم از بین برود.

شهرستان مبارکه در بیشتر روزهای سال، بیشترین آلایندگی رادارد

دکتر صالحی در گفت وگو با خبرگزاری تسنیم، با بیان اینکه امروزه یکی از معضلات 
جدی اداری و سازمانی کشور بحث نوع قراردادهای کارکنان دولت است اظهار 
داشت: روزانه مراجعات و تماس های مکرر نیروهای شرکتی، قراردادی و پیمانکاری 

مواجه هستیم که دغدغه های خود را از عدم امنیت شغلی مطرح می کنند.
ساماندهی  کرد: طرح  اضافه  اسلامی  در مجلس شورای  مبارکه  مردم  نماینده 
کارکنان دولت در کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی بررسی و تکمیل 
شده و به زودی در دستور کار صحن علنی قرار می گیرد و با حذف پیمانکاران و نظام 
واسطه گری، عدالت در پرداخت حقوق و امنیت شغلی برای هزاران نفر از کارمندان 

و کارگران دولت برقرار می شود.
وی با توضیح اینکه این طرح دو بحث اصلی حذف پیمانکاران و امنیت شغلی نیروها را 

دارد، تصریح کرد: چندین میلیون خانوار با توجه به شرایط اقتصادی تحت فشار هستند 
که با تصویب این طرح بخش زیادی از مشکلات معیشتی برطرف می شود.

دکتر صالحی اظهار داشت: امروز بخشی از کارگران شهرستان علاوه بر دغدغه 
معیشت، نگران امنیت شغلی خود هم هستند، قراردادهایی مانند روزمزد، حجمی و از 

این دست باید ساماندهی شود.
وی ادامه داد: برخی از دستگاه های دولتی نیروهای ثابت خود را با عنوان نیروی شرکتی 
به کارگیری کرده اند و هر ساله با مناقصه ای حقوق و مزایای این کارکنان را به شرکتی 
واگذار می کنند که این شرکت ها هم از دولت دریافتی دارند و هم از حق  و حقوق 
کارکنان سهم برمی دارند بنابراین این موضوع یکی از مصادیق بارز فساد اداری و اجحاف 

در حق کارکنان است .

نماینده مردم مبارکه در مجلس شورای اسلامی خاطرنشان کرد: طولانی شدن تصویب 
این طرح به دلیل عمق و سراسری بودن آن است و اگر در بررسی این طرح دقت نشود 

بعد از تصویب ممکن است حق کسانی ضایع شود.
وی با توضیح اینکه یکی از موارد مهم قانون جمعیت، همین بحث امنیت شغلی است 
که با این طرح اجرای قانون جمعیت هم بهتر می شود، تصریح کرد: مجلس شورای 

اسلامی برای ساماندهی کارکنان دولت کاملًا آماده است.
دکتر صالحی گفت: اگر این طرح به تصویب برسد، کارکنان شاغل در نهادهای 
با حذف  از گذراندن مراحلی، تبدیل وضعیت می شوند و همچنین  بعد  دولتی 
شرکت های پیمانکاری، کارکنان  این بخش ها بدون واسطه با کارفرمای اصلی 

قرارداد می بندند.

با دعوت دکتر صالحی، نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی، دکتر بهروز 
رحیمی، معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت بهداشت و میرمحمدی، نایب رئیس کمیسیون 

بهداشت و درمان و رئیس فراکسیون تجهیزات پزشکی مجلس شورای اسلامی برای بررسی 
وضعیت مراکز درمانی و بهداشتی شهرستان در شبکه بهداشت مبارکه حضور پیدا کردند.

حذف پیمانکاران با طرح ساماندهی کارکنان دولت

سفر معاون وزیر بهداشت به مبارکه

در این بازدید که فرماندار و بخشدار مرکزی شهرستان نیز حضور داشتند به صورت 
میدانی مشکلات و مسائل روستاهای لاو، آبرو  و حوض ماهی مورد بررسی قرار گرفت  

و مردم این روستاها بدون واسطه موارد را با مسئولان ارشد شهرستان مطرح کردند.

بازدید میدانی از روستاهای بخش مرکزی



در حوزه نظارت ، بازدیدهــای میدانی بهترین روش برای پیگیری 
پروژه های شــاخص شهرســتان و همچنین آشنا شــدن با مسائل و 
مشکلات شهرها ، روستاها و محلات شهرستان است . بر همین اساس 
علاوه بر دیدارهای مردمی،  بازدید از سطح شهرستان ، ادارات ، ارگانها 
، صنوف و... همواره از برنامه های اصلی نماینده مبارکه در زمان حضور 

در شهرستان بوده است.

آمار دیدارهای مردمی و جلسات

آمار بازدیدهای میدانی

آمار مکاتبات انجام شده
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حضور مدیرکل منابع طبیعی استان در شهرستان مبارکه افتتاح بزرگترین سالن تیراندازی استان در محله صفائیه  مبارکه

بازدید از مادی مبارکه

بازدید از شرکت کیک و کلوچه ژد مبارکه

بازدید فرماندار و نماینده مبارکه از روستای دستگرد

بازدید از محله دهنو به همراه مسئولان شهرستان

جلسه پرسش و پاسخ با اهالی محله سرارودجلسات و بازدید  بررسی ایجاد  بازارچه محصولات خانگی بانوان شهرستانبازدید از محله صفائیه به همراه مسئولان شهرستانبازدید از روستای اراضی به همراه مسئولان شهرستان

افتتاح زمین چمن محله سیاه بوم

بازدید ازاز شرکت حمل ونقل ایثارگرانبازدید میدانی از محله قهنویه مبارکه بازدید از پایگاه هلال احمر طالخونچه

بازدید از شرکت حدید برشبازدید از پروژه زیرگذر شهرک صنعتی مبارکه

 گزارش عملکرد نماینده شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی -  زمستان  1400 / بهار 1401
تهیه ، تنظیم و چاپ : روابط عمومی دفتر نماینده شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی        تلفن :  ۵24016۳9

بازدید از هنرستان شهدای هفتم تیرحضور در آیین اختتامیه نوزدهمین مسابقات ملی مهارتحضور در مراسم تشییع شهدای گمنام در شهر کرکوندبازدید به همراه مدیرکل  صمت استان از شرکت برنا باتری


